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országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Kormányzati támadás а megújuló energiák eI1en! Extra adó anap-, а szél- és а
hőenergiára?”

címmel .

А benyújtottkérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Ur !

А Kiotói Egyezmény, melyet az USA és Kanada kivételével mára mára világ szinte minde n

országa aláírt és ratifikált – köztük Magyarország is – azokat а környezetvédelmet é s

éghajlatváltozást érintő cselekvési terveket összegzi, melyeket а Föld népei közösen vállaltak

bolygónk és а jövő generációinak védelmének érdekében. Ezt az egyezményt fogja hátb a

szúrnia magyar Kormány akkor, amikor környezetvédelmi termékdíjat szab ki а megújuló

energiaforrások felhasználására . Mint ismeretes január 1 jétől minden napelem után 114 Ft/k g

környezetvédelmi termékdíjat kell fizetni, ami mintegy 2000-2500 forintos modulonként i

áremelést jelent. Hogyan lehetséges az, hogy а világ minden részén felismerik а megújuló

energiaforrások felhasználásának és minél gyorsabb elterjedésének fontosságát, de а magyar

Kormány ezzel szembe fordulva adót vett ki а területre?

Az Orbán-kormány korábbi államtitkára, Illés Zoltán а következőket nyilatkozta az új adóval

kapcsolatban : „a természeti értékek védelmét а gazdasági érdekcsoportokkal szemben az i s

nehezíti, hogy а környezet- és természetvédelem gyakorlatilag teljesen eltűnt а kormányzati

struktúrából, vagyis ennek а szakterületnek nincs önálló képviselete а kormányzatban, ezért



csúszhatott át minden visszhang nélkül а napelemeket büntető termékdíj is." А volt

kormánytag állítása szerint а környezetügyért, agrárfejlesztésért és hungarikumokért felelős

államtitkárság által beterjesztett salátatörvény nemcsak а napelemekre, hanem а szélerőművek

és а hőszivattyúk fő alkatrészeire is termékdíjat vetne ki .

Jogosan merül fel а kérdés, hogy miért akar а Kormány gátat szabnia zöld technológiák

elterjedésének, mely sokak szerint akár а gazdasági válságból való kilábalás egyik eszköz e

lehet . А Kormány már számtalanszor hangoztatta adópolitikáját, mely szerint а fogyasztás i

adókat szeretnék tovább növelni, de ez nem kellene, hogy а környezetvédelem kárára

történjen. Komolyan azt gondolják, hogy ezek után az emberek gyakrabban használnak vag y

ruháznak majd be а megújuló energiaforrásokba?

А Kormány véleménye szerint nem fogják -e visszavetni az emberek környezettudatos

életvitelét az újabb adók? Milyen további zöld technológiák megadóztatását tervezik

még? Milyen éлdekcsoportok akarta érvényesül e döntés mögött ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január

Tisztelettel :

Кepli Lajos
Jobbik

Magyar Zoltá n
Jobbik


	page 1
	page 2

